
 

 

Besvarelse af spørgsmål nr. 340 (Alm. del), som Sundhedsudvalget 

har stillet til ministeren for sundhed og forebyggelse den 5. marts 

2009. Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Jens Peter Vernersen 

(S). 
 

Spørgsmål 340: 

”Hvad var baggrunden for, at der ved mødet i Holstebro den 3. marts 2009 ikke  

var inviteret politiske oplægsholdere, der ikke deler ministerens opfattelse af  

hospitalsplacering? I forlængelse heraf bedes ministeren oplyse, om sådanne  

oplægsholdere vil blive inviteret til det næste møde”. 
 

Svar: 
Formålet med de igangværende borgermøder er at give borgerne lejlighed til at 

stille spørgsmål, give udtryk for deres synspunkter og drøfte sygehusplanlægningen 

og de kommende sygehusinvesteringer med de ansvarlige for beslutningerne, d.v.s. 

regionsrådene ved deres formænd og regeringen ved sundhedsministeren. 

 

Jeg kan berolige spørgeren med, at fortalere for andre synspunkter end mine (og 

regionsrådsformandens) var talstærkt repræsenteret i forsamlingen.  
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